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Şubemiz, TES-İş 1 ve 2 no'lu 

şubeler, ESM İzmir Şubesi, Enerji-

Sen Ege Bölge Şubesi işyeri temsil-

cileri 12 Mart 2010 tarihinde biraraya 

geldi. TEDAŞ'ta yaşanan özelleş-

tirme süreci, sürecin çalışanlara 

yansıması, özelleştirmeye karşı 

yapılabilecek eylem ve etkinliklerin 

değerlendirildiği toplantıya 60 kişi 

katıldı.

Tepekule Kongre ve Sergi Merke-

zi'nde gerçekleştirilen toplantıda ilk 

olarak Şube YK Başkanı Sedat 

Gülşen; özelleştirmeye karşı birlikte 

güç oluşturmanın önemli olduğunu 

dile getirerek, hep birlikte inanarak 

mücadele edilmesi halinde başarının 

mutlak olduğunu söyledi. 

EMO YK Başkanı Musa Çeçen ise 

konuşmasında özelleştirmelerin 

ucuzluk ve daha iyi hizmet getireceği 

söylemlerinin yanlış olduğunu, kamu 

yararı olmayan hiçbir düzenlemenin 

yanında yer almayacaklarını ifade 

etti. Çeçen bugüne kadar enerji dahil 

tüm özelleştirmelere karşı yürüttükleri 

mücadeleyi GEDİZ EDAŞ’da da 

yükselterek sürdürecekleri belirtti. 

TES-İş 2 no'lu Şube Başkanı 

Hüseyin İnal; özelleştirilen kurum-

larda çalışanlar adına büyük sıkıntılar 

olduğunu belirterek MERAM EDAŞ'ta 

özelleştirmenin hemen sonrasında 

600 çalışanın emekli olması örneğini 

verdi. Benzer uygulamaların GEDİZ 

için de kaçınılmaz olduğunu, bu ne-

denle sorunun yalnızca özelleştirme 

değil, aynı zamanda bir gelecek soru-

nu olduğunun söyledi.  

TES-İş 1 no'lu Şube Başkanı 

Seydi Önder; özelleştirme konu-

sunda yapılabilecekler için TEKEL 

işçisinin direnişinin en iyi örnek oldu-

ğunu ifade ederek emeğin gücünün 

ortak hareketle gösterileceğini belirtti.

ESM İzmir Şubesi Başkanı Alim 

Murathan ise konuşmasında; özelleş-

tirmenin toplumsal ve iktisadi iki boyu-

tu olduğunu ve tüm tarafların katıldığı 

topyekun bir hareketin gerekliliğini 

ifade etti. Enerji sektöründe özelleş-

tirmelere karşı toplumu bilinçlen-

dirmenin ve yapılan özelleştirmeler 

sonrası yaşananların kamuoyuna 

aktarılmasının altını çizdi. 

Enerji-Sen Ege Bölgesi Şube 

Başkanı Recep Çakmak; hep birlikte 

mücadele etmenin ve bu süreçte 

siyasi baskılara karşı durmanın öne-

mine değinerek, kamuoyuna yönelik 

çalışmaların öne çıkarılmasının 

gerektiğini belirtti.

Açılış konuşmalarının ardından 

forum bölümüne geçildi. Yöneticiliğini 

Mehmet Güzel'in yaptığı forumda 

sendikalar ve EMO’nun işyeri temsil-

cilerinden oluşan katılımcılar sürece 

ilişkin görüşlerini aktardılar.

Forum; GEDİZ EDAŞ özelleş-

tirmesine karşı eylemlilik programının 

hazırlanması, elektrik özelleştirme-

lerinin toplumsal ve sektörel sakın-

caları ile bütünlüklü bir enerji sektörü 

hakkındaki düşüncelerimizin, geniş 

katılımlı bir basın açıklaması ile 

kamuoyuna duyurulması kararı ile 

sonlandı.  

Şubemiz ve Enerji Sendikalarından Özelleştirmeye Karşı 

Ortak Mücadele

Üyelerimize Duyuru
2009 yılında İşletme Sorumluluğu hizmeti üstlenen bazı üyelerimizin Gediz EDAŞ İl Müdürlüğü tarafından gerekli 

çalışmaların yapılmaması sonucunda kimi işletmelerin işletme sorumlusu elektrik mühendisi bulundurmadıkları, dolayısıyla bu 

üyelerimizin 2010 yılı için işletme sorumluluğu hizmet sözleşmelerinin yenilenmediği anlaşılmıştır. 

Şube Yönetim Kurulumuz, Gediz EDAŞ İl Müdürlüğü tarafından YG abonesi trafolu tesislerde işletme sorumlusu elektrik 

mühendisi bulunup bulunulmadığının denetlenmemesi nedeniyle sözleşmesi fesh edilen ya da yenilenmeyen üyelerimize 

hukuksal destek verilmesini benimsemiştir. 

Şube Yönetim Kurulu kararı çerçevesinde üyelerimizin Şubemize başvurması halinde yaşanan hak kayıplarının tazmini ve 

kamu güvenliğinin sağlanması için üyemiz adına Gediz EDAŞ İl Müdürlüğü nezdinde gerekli hukuki girişimler başlatılacaktır. 

Konu ile ilgili üyelerimizin ilgili işletmelerin bilgileriyle birlikte Şubemize yazılı olarak başvurmalarını rica ederiz. 

EMO İzmir Şubesi



Şubemiz, TES-İş 1 ve 2 no'lu 

şubeler, Enerji Sanayi Maden 

Sendikası İzmir Şubesi, Türk Enerji-

Sen Ege Şubesi tarafından 25 Mart 

2010 tarihinde Gediz EDAŞ Konak 

İşletme Müdürlüğü önünde GEDİZ 

Elektrik Dağıtım A.Ş.'nin özelleştirme 

sürecine karşı ki t lesel basın 

açıklaması yapıldı.

Şube Yönetim Kurulu Başkanı 

Sedat Gülşen yaptığı açıklamada 

GEDİZ EDAŞ'ın özelleştirilmesine 

izin verilmeyeceğine dikkat çekti. 

Açıklamanın özetini bilgilerinize 

sunuyoruz:

AKP hükümeti döneminde hem 

üretim hem de dağıtım şebekelerinin 

özelleştirilmesine hız verilmiş, 

Başkent ve Sakarya EDAŞ ile 

başlatılan dağıtım bölgeleri satışları, 

hızlı biçimde sürdürülerek 18 Şubat 

2009 tarihi itibariyle 13 bölgeye 

ulaşmıştır. Ancak özelleştirme 

yapılan tüm elektrik dağıtım bölge-

lerinde Elektrik Mühendisleri Odası 

ile TES-İş işçi sendikası ve kamu 

sendikalarının hukuksal itirazları ve 

açtığı davalar sürmektedir. Bu 

süreçte ARAS Elektrik Dağıtım A.Ş 

satışında, yürütmenin durdurulması 

kararı verilmiştir.

Özelleştirmeyle sektörde planla-

madan yatırıma kadar çok başlı bir 

yönetim oluşturulmuş, EPDK'nın 

kamuyu yatırımdan alıkoymasıyla 

arz-talep güvenliği tehlikeye girmiştir. 

Personel alımları durdurularak, 

deneyimli çalışanlar emekli edilmiş, 

abone sayısı artmasına karşın, 

çalışan sayısı giderek azaltılmıştır. 

Aboneler pahalı elektrik kullanırken, 

sürekli ve kaliteli hizmetten yoksun 

kalmışlardır.

Özelikle AKP iktidarı ile taşeron-

laştırma hızlanmıştır. Sayaç okuma 

ile başlatılan hizmetler açma-kesme 

ile devam ettirilmiş, sonraları arıza, 

bakım, işletme gibi elektrik şebeke-

sinin çok önemli olduğu alanlara 

kadar yayılmıştır. Bunun sonucu 

aboneler yetersiz yatırım ve personel 

politikaları sonrası özelleştirmeyi bir 

yenilik ve değişim olarak görmeye 

baş lamış ve b i r  düze lmenin 

yaşanacağı umuduna kapılmıştır. 

Diğer sektörlerin yanı sıra özellikle 

Türk Telekom özelleştir-mesinde 

vaat edilen ucuz, kaliteli ve sürekli 

hizmet tüketicilere yalnızca zam 

olarak geri dönmüştür. Özelleş-tirme, 

toplumda istihdamı azaltan sonuç-

larının kavranmaya başlanması ile de 

tüm gerekçelerini yitirmiştir. 

Azami kar nedeniyle özelleştirme 

sonrasında elektrik fiyatları değil, 

hizmetlerin kalitesi düşecektir. 

Arızalar sıklaşacak ve biriktirilen 

arızalar nedeniyle kesinti süreleri 

uzayacaktır. Kamu yararı içermediği 

kabulüyle bu hizmetler gelir-gider 

ilişkisi üzerinden kontrol edilecek, 

yatırımlar parasal dönüşe göre 

programlanacaktır. Dağıtım şirketi 

çalışanları daha zor koşullarda 

hizmet üreteceklerdir.

Gediz EDAŞ’da mühendisten işçi 

ve memura kadar çalışanlar çok 

değişik iş yasalarına göre istihdam 

edilmektedir. Özelleştirme politika-

larına uygun olarak kamuya personel 

alımları iş güvencesini içermeyecek 

biçimde yapılmaktadır. İş güven-

cesini ve örgütlenmeyi yok eden bu 

politikalar, satış sonrası ticari ya da 

siyasi gerekçelerle işten çıkartılmayı 

kolaylaştırmaktadır. Yeterli ve nitelikli 

çalışan yerine ucuz ve niteliksiz 

işgücünün, hizmetlerin kalitesini 

düşüreceği gibi işletmelerde sistem 

ve insan boyutundaki tehlikeleri 

arttıracağı açıktır. 

Bugüne kadar yanlış yönetim ve 

siyasi müdahalelerle işlevsiz ve 

niteliksiz bir hale getirilen Gediz 

EDAŞ’ın özerk ve merkezi bir elektrik 

sektörünün parçası olarak yeniden 

oluşturulmasını hedefleyerek abone 

ve vatandaşları, “özelleşsin daha 

kötüsü ne olur” kabulünden kurtara-

cağız.

Çalışmalarımızda her türlü iletişim 

aracını kullanacak, ailelerimiz ve 

yakınlarımızla özelleştirmeye karşı 

verdiğimiz mücadeleyi büyüteceğiz. 

Herkese “neden özelleşiyor”, “neden 

gerekli” sorularını sorduracak ve 

kamu kaynaklarının özelleştirme adı 

altında sermayeye devrine engel 

olacağız.

Gediz EDAŞ’ın Özelleştirilmesine Karşı Ortak Açıklama
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